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Kultūras jautājumu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
14.02.2024. Nr. 2 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 14.februārī plkst. 10:00 
Sēde sākta 2024.gada 14.februārī plkst. 10:02 
Sēde slēgta plkst. 12:14 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Linards Tiļugs (klātienē), Laila Roga (klātienē), Sandris Bēča (klātienē), Gundars Sisenis 
(klātienē), Patricija Andersone (klātienē). 
 
Sēdē piedalās: 
Andrejs Radzevičs (klātienē), Andris Jankovskis (attālināti), Ģirts Osis (klātienē), Kristīne 
Pastore (attālināti), Gints Brumbergs (attālināti), Eva Mahta (klātienē), Linda Pričina 
(klātienē), Mairita Krētaine (klātienē), Antra Grasmane (klātienē), Aigars Evardsons 
(attālināti), Evija Farbotko (attālināti), Ilze Elbere (attālināti). 
 
 
Sēdi vada Linards Tiļugs 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Sēdes audioieraksts pieejams www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par atzinuma saņemšanu no Latvijas Bibliotēku padomes par bibliotēku filiāļu tīkla 
reorganizāciju. 

2. Par bibliotekāru un klientu apkalpošanas speciālistu slodžu izvērtējumu. 

 

 
 
 

http://www.dkn.lv/


1.§ 
Par atzinuma saņemšanu no Latvijas Bibliotēku padomes par bibliotēku filiāļu 

tīkla reorganizāciju. 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 01m 05s 
 

Ziņo: Linards Tiļugs 
[00h 00m 34s līdz 00h 01m 04s] 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eva Mahta 
[00h 01m 05s līdz 00h 03m 13s] 

 
 
 
 
 
 

Kultūras jautājumu komitejai saskaņošanai iesniegts 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības vēstules projekts 
Latvijas Bibliotēku padomei. Vēstules projektā norādīts, ka 
pašvaldībai ir nepieciešams reorganizēt Dienvidkurzemes 
novada bibliotēku, kas atrodas novada administratīvajā 
centrā, Grobiņā. Pieminētā bibliotēka ir vietējas nozīmes 
bibliotēka, kurai pakļautas 33 akreditētas filiālbibliotēkas un 3 
pakalpojuma sniegšanas vietas - Aizvīķos, Sakā, un 
Ziemupē. Iestādē ir izveidots centralizēts pārvaldes modelis. 
Kritiski vērtējot esošā pakalpojuma pieprasījumu, pieejamību 
un kvalitāti, plānots slēgt Saraiķu un Ulmales filiālbibliotēkas, 
kā arī divas pakalpojuma sniegšanas vietas -  Sakā un 
Ziemupē. Pamatojoties uz  Bibliotēku likuma 6. panta trešo 
daļu, Latvijas Bibliotēku padomei tiek lūgts  sniegt atzinumu 
filiālbibliotēku tīkla reorganizācijai Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības teritorijā.  
Tālāk aicina jautājumu ziņot Evai Mahtai. 
 
Ziņo par Kultūras jautājumu komitejas sēdē jau iepriekš 
skatītu jautājumu kopumā par pārmaiņām bibliotēku tīklā. 
Skaidro ar ko ir saistīts lēmums par reformu. 
 
Komitejas gaitā tiek apspriests vēstules projekta saturs un no 
Evas Mahtas sniegts papildus skaidrojums. Vienojas, ka 
pirms vēstules nosūtīšanas Latvijas Bibliotēku padomei, Eva 
Mahta nosūtīs to saskaņošanai arī Kultūras jautājumu 
komitejas locekļiem. 

 

Linards Tiļugs 
izsaka priekšlikumu: 

Virzīt domes priekšsēdētājam parakstīšanai un nosūtīšanai 
Bibliotēku padomei komitejā izskatīto vēstuli ar minētajiem 
labojumiem.  

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

5 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 
 



Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt domes priekšsēdētājam parakstīšanai un 
nosūtīšanai Bibliotēku padomei komitejā izskatīto 
vēstuli ar labojumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 17m 22s 
 
 

2.§ 
Par bibliotekāru un klientu apkalpošanas speciālistu slodžu izvērtējumu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 17m 24s 
 

Ziņo: Eva Mahta 
 

Ziņo par bibliotekāru un klientu apkalpošanas speciālistu slodžu 
izvērtējumu.  
  

 Informācija tiek prezentēta Excel datnes formātā. Šī datne 
pievienota pie darba kārtības jautājuma (skatīt pie darba kārtības 
jautājuma pielikumu). 
 

Eva Mahta 
 
 
 
Patricija Andersona 
[00h 12m 40s līdz 00h 13m 24s] 

 
 
 
 
 
Eva Mahta 
 
 
 
Patricija Andersona 
[00h 20m 01s līdz 00h 20m 29s] 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sarunās ar Priekules pagasta un Priekules pilsētas apvienības 
pārvaldes vadītāju, kā arī ņemot vērā Patricijas Andersonas iepriekš 
komitejā izteikto: 
 
Citēts:  […] par plānu attiecībā uz Bunkas pagasta bibliotēku. Darbs 
šajā bibliotēkā tiek veikts, veicot arī paralēli Kultūras nama 
pienākumus un nav iespējams apvienot šos pienākumus vēl ar 
Klientu apkalpošanas centra pienākumu veikšanu. No šī brīža 
iesniegtā plāna izriet, ka Bunkā Klientu apkalpošanas centrā cilvēku 
vispār nav, bet kaut kad iebrauc no Tadaiķiem. 
 
ir saglabātas divas Valsts pakalpojumu Klientu apkalpošanu vietas 
un viena bibliotekāra vieta. Samazināta darba slodze uz 0.4 
 
 

Citēts: […] pie šādām reorganizācijām, vajadzētu vērtēt visas spējas 
un iespējas, kā arī pārvietojot kaut ko kaut kur, būtu jāņem vērā 
kapacitāti. Reorganizēt vajadzētu tikai tai mirklī, kad ir skaidrs, kas 
tiks darīts tai vietā, kad ir kur pārvietot un ko likt. 
 
Norāda, ka, reorganizējot, būtu jāņem vērā arī katras vietas (ciema) 
īpatnības.  



 
 
 
 

Patricija Andersona 
[00h 21m 35s līdz 00h 24m 00s] 
 
 
 
 
 
 
 
[00h 25m 14s līdz 00h 25m 52s] 
 

 

Izsakās arī par uzsākto senlietu krātuves reorganizāciju, ka tā ir 
apstājusies. 
 
Izsakās par Bunkas pagastā Bibliotēkas vadītāju vietu. Iepriekš 
izteiktais priekšlikums redzamajā datnē (tabulā) nav iekļauts.  
Aicina: Bunkas bibliotēkā nemainīt slodzi. Tadaiķos atstāt 0.5 slodzi, 
kā arī Krotē atstāt nemainīgu 1 slodzi. Tiek pārstāvēts arī Priekules 
pagasta un Priekules pilsētas apvienības pārvaldes vadītāja 
viedoklis. 
Precizē, ka Bunkas pagastā Bibliotēkas vadītāja amatam jāatstāj 1 
slodze. 

Laila Roga 
Sandris Bēča 
Gundars Sisenis 
[00h 28m 20s līdz 00h 28m 47s] 

 

 
Atbalsta Patricijas Andersones iepriekš izteikto.  

Andrejs Radzevičs 
[01h 15m 53s līdz 01h 33m 03s] 

Norāda, ka informācijas datnē ir jālabo adrese, kur atrodas Grobiņas 
bibliotēka. No Evas Mahtas un Lindas Pričinas tiek saņemts 
papildus skaidrojums par bibliotēkas adresi. Izvēršas plašāka 
diskusija, kurā iesaistās vēlāk arī Laila Roga, Sandris Bēča un 
Linards Tiļugs. 

Eva Mahta 
[01h 36m 27s līdz 01h 36m 37s] 

Bibliobusa datus informācijas datnē izdalīs atsevišķi. 

 
 

Linards Tiļugs 
izsaka 1.priekšlikumu: 
 

✓ Pieņemt zināšanai bibliotēku reorganizācijas plānu.  
✓ Ar komitejas sēdē izteiktajiem priekšlikumiem un 

precizējumiem gatavot lēmumprojektu nākošajai komitejas 
sēdei. 

Par 1. priekšlikumu  balso:  
 

"par"  -  

5 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt 1.priekšlikumu. 

 
 

Linards Tiļugs 
izsaka 2.priekšlikumu: 
 

Sadarbībā ar juristiem, precizēt amata apraksta saturu. 

Par 2. priekšlikumu  balso:  
 

"par"  -  

5 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: Atbalstīt 2.priekšlikumu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 07m 23s 
 
 
 
Kultūras jautājumu komitejas priekšsēdētājs Linards Tiļugs 
  05.02.2024. 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
  05.02.2024. 
 


